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     Protokół Nr 8/25 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 27 stycznia 2025 r.   

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło. Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 16:00, 

a zakończono o godz. 16:46 tego samego dnia. Na statutową liczbę 10 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji, radni doszli w czasie obrad. Obecność 

członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą 

systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. 

protokołu). Przewodniczący poinformował, że obrady komisji są prawomocne, kworum zostało 

zachowane. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

 

1. Hanna Białas 

2. Wiesław Fąfara  

3. Wojciech Jagiełło 

4. Andrzej Kopacki 

5. Jacek Król 

6. Małgorzata Lipczyńska 

7. Adam Oczoś 

8. Ewa Odulińska - nieobecna  

9. Fabian Pszon 

10. Ireneusz Wiśniewski  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Jagoda Zmarzł, kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji; 

2. Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle;  

3. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

4. Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

5. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

6. Tomasz Radłowski, II zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych; 

7. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta - kierownik Wydziału Organizacyjnego.  

 

proponowany porządek komisji 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 7/24 z 9 grudnia 2024 r.  
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez 

Gminę Kędzierzyn-Koźle wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

w Prudniku i objęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle udziałów w tej spółce  w zamian za 

wniesiony wkład. 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 534/10, położonej  

w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Szantowej.  

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040. 

 

8. Przyjęcie planu pracy komisji na 2025 r. 

 

9. Sprawy bieżące.  

 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu 7/24 z 9 grudnia 2024 r. 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że protokół został zamieszczony 

na portalu eSesja.pl oraz BIP. Nikt nie zgłosił uwag i zastrzeżeń, poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu nr 7/24. 

Radny Andrzej Kopacki zgłosił problem z głosowaniem, oddał głos ,,za” poprzez oświadczenie 

do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu 7/24 z 9 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Andrzej Kopacki 

NIEOBECNI (3) 

Hanna Białas, Jacek Król, Ewa Odulińska 
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Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez 

Gminę Kędzierzyn-Koźle wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Prudniku i objęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle udziałów w tej spółce w zamian za 

wniesiony wkład (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że materiał został przesłany 

członkom komisji z którym się zapoznali, ponieważ jest to proceduralna uchwała, poprosił  

o wprowadzenie Krzysztofa Wołynkiewicza, zastępcę Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. 

gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej. 

 

Krzysztof Wołynkiewicz zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że sekretarz miasta poinformuje o sprawach 

związanych z bezpośrednim dofinansowaniem dla inwestycji, przypomina, że inwestycja 

obejmuje 228 lokali mieszkalnych, które są planowane do budowy. Obecnie zaawansowana 

jest pierwsza cześć całej inwestycji przy ul. Jasnej, to umownie część lokali mieszkalnych, czyli 

33 mieszkania, jest dokumentacja,  finansowanie, kwestie funduszu dopłat z RFU w 100% są 

załatwione. Jednym elementem który nas w jakiś sposób, zastanawia to kwestia związania 

niestety z małą ilością najemców czy potencjalnych osób, które mógłby w tym obszarze 

partycypować w kosztach, złożono tylko16 wniosków.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję. 

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał czy w jakieś z dziesięciu gmin w których SIM prowadzi już 

inwestycję rozpoczęto prace budowlane. Ile zostało złożonych wniosków. Którą transzę wpłaca 

gmina.  

 

Krzysztof Wołynkiewicz zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle, że ma wiedzę z końca 

zeszłego roku, w żadnej gminie jeszcze nie rozpoczęto inwestycji, są w fazie projektów. 

Zostało złożonych tylko 16 wniosków, co nie jest nawet 50% wymaganych wniosków. Obecna 

transza to pierwsza na budynek przy ul. Karpackiej. Zarząd SIM w krótkim okresie będzie 

musiał podjąć decyzję, że podejmujemy inwestycję.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że jeżeli SIM nie podejmie 

inwestycji, to chętni nie znajdą się. Poddał pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez 

Gminę Kędzierzyn-Koźle wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 

pod firmą SIM Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i 

objęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle udziałów w tej spółce w zamian za wniesiony wkład. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 
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Hanna Białas, Ewa Odulińska 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 534/10, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Szantowej (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję. 

 

Radny Jacek Król zapytał o przybliżenie działki. Zapytał czy do działek jest droga dojazdowa, 

projektowana czy istniejąca, zapytał o ruch pojazdów.  

 

Odpowiedzi udzieliła Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu, wskazała lokalizację 

działki, ta działka to odnoga nowo wybudowanej drogi przy ul. Szantowej w Koźlu Port, 

wydzielono teren na sprzedaż przez gminę 15 działek mieszkalnych lub usługowych.  

 

Radny Ireneusz Wiśniewski dopytał o lokalizację, geodezyjny podział działek oraz drogę.  

 

Odpowiedzi udzieliła Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu, wskazała lokalizację 

działki, rada ma wyrazić zgodę odnoście pewnego fragmentu dużej działki.  

 

Radny Jacek Król zapytał o podział działek, powierzchnię i przeznaczenie działek.  

 

Odpowiedzi udzieliła Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu, wskazała lokalizację 

działki będzie 15 działek mieszkalnych lub usługowych.  

 

Radny Adam Oczoś zapytał o działki leżące obok, czy będą przeznaczone na sprzedaż.  

 

Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik wyjaśniła, że przebiega tam linia i droga zgodnie 

ze studium.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 534/10, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Szantowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 
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NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz  

z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował po terminie wysyłki wpłynęła 

autopoprawka, poprosił o wprowadzenie przez skarbnik Miasta oraz otworzył dyskusję. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że w ramach programu Dugnad przy 

inwestycji adaptacji budynku szkoły Nr 6, inwestycja dalej jest w toku, środki przeznaczone do 

zapłaty w tamtym roku, nie zostały wykorzystane przez wykonawcę wiec, żeby uregulować za 

wykonane roboty, zwiększają plan na ten rok.  

 

Radny Adam Oczoś zapytał o zdjęcie zadania zawiązanego z budową bądź przebudową  

ulic 8 Marca, Szczęśliwej, Niezdrowickiej oraz drogi dojazdowej do posesji przy ul. 

Głubczyckiej 8-10, co jest powodem nie realizacji. W jego ocenie ściągnięcie środków to jest 

zaniechanie realizacji zadania.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału Inwestycji Remontów i Eksploatacji wyjaśniła, że zadania 

nie będą ściągane, ale kwota 1 mln. zł, kwota przeznaczona na realizację każdego zadania jest 

niewystarczająca, żeby zrealizować cały zakres inwestycji, wiec na chwilę obecną ściągamy  

a jeżeli będą pozyskane środki na wszystkie zadania, na wszystkie bądź trzy ulice, będziemy 

pieniądze dokładać i realizować inwestycję w całości. Nie można zrobić fragmentu tej drogi, 

za taką niewielką ilość środków.   

 

Radny Adam Oczoś, uważa, że ściągnięcie środków to jest zaniechanie realizacji zadania.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE, wyjaśniła, że na ul. Szczęśliwej, Niezdrowickiej,  

8 Marca, jest stabilizacja punków granicznych, zadania nie są gotowe do realizacji w Wydziale 

Inwestycji, nie potrzebują takich nakładów na to zadanie, a jest potrzeba w zadaniu PSP Nr 6.  

Jak zostanie zakończona realizacja dokumentacji inwestycji, to decyzję o przystąpieniu do 

postępowania na te ulice, to środki zostaną zwiększone.  

 

Radny Adam Oczoś zapytał o czy kwotę 4 700 000,00 zł na zakończenie realizacji zadania przy 

ul. Stalmacha, czy są wystarczające do zakończenia inwestycji. I ile wyniesie całe zadanie do 

zaplanowanej kwoty.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE wyjaśniła, że na chwilę obecną kwota realizacji tego 

kontraktu, nie została zwiększona w stosunku do pierwotnej umowy znacząco, cała inwestycja 

zamyka się kwotą ok. 22 mln zł. Te środki pozwolą na zakończenie tego zadania i nie będzie 

zwiększenia.  

 

Radny Adam Oczoś zapytał o ilość pozyskanych środków zewnętrznych na to zadanie do kwoty 

którą wydatkujemy. Ile to wynosi.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE, wyjaśniła, że to kwota ok. 13 mln zł.  
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Radny Adam Oczoś zapytał z wolnych środków w wysokości ponad 3 milionów, też są 

realizowane zadania, czy to są wszystkie wolne środki i czego do końca marca możemy się 

spodziewać.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że to nie są wszystkie środki, większość z tych 

środków, które wprowadzamy do uchwały, w kwoce 2 600 000,00 są to środki o których 

rozmawiamy i dot. uchwały SIP oraz środki które wpłynęły w grudniu i urząd nie może ich 

przeznaczyć na inne zadania to ok. 2 600 000,00zł. Do końca stycznia wpływają sprawozdania 

rozliczające rok 2024 r. więc jeszcze trochę wolnych środków zostanie.  

 

Radny Adam Oczoś poprosił o informację o szacowanych wolnych środkach jeszcze do 

wydatkowania.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że wstępnie szacuje ok. 2 mln zł jeszcze. 

  

Radny Wiesław Fąfara zapytał o wykonanie budynku PSP Nr 6 środki są przeniesione na rok 

2025.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE wyjaśniła, że zadanie jest cały czas realizowane, to że 

nie wydatkowano środków oznacza, że faktura nie była złożona, żeby można było ją zapłacić 

w grudniu. Więc na budowie jest około 80% a liczyli, że tylko te 20 % z umowy, będzie 

potrzebna w roku 2025, skoro pieniądze nie zostały wydatkowane, muszą zostać zamieszczone 

w budżecie miasta.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o termin zakończenia robót jaki jest a jaki miał być.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE, wyjaśniła, że termin zakończenia to marzec 2025 a 

miał być sierpień 2024 r.  

 

Radny Jacek Król zapytał o zadanie dot. budowy łącznika, ściąga się kwotę 20 mln zł a daje 19 

mln zł plus jeden milion, co jest powodem.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE, wyjaśniła, że zadanie jest podzielone, ponieważ były 

dwa odrębne dofinansowania, dla etapu 1-4 i oddzielnie do etapu 5. W budżecie zostało 

założone jedno zadania a należało je rozdzielić, na te dwa organy dofinansowujące.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta poinformowała, że kwota 19 mln zł jest z większej umowy, w 

której było 44 mln dofinasowania w zeszłym roku i 9 mln zł dofinansowania w tym roku. Czyli 

razem 53 mln zł. A na tę drugą kwotę gdzie był milion złotych dofinansowanie, było w tamtym 

roku ok. miliona a w tym roku płacimy z własnych pieniędzy, ale musi być wydzielone, bo przy 

rozliczaniu całości musi zostać pokazane, ile wynosił nasz wkład własny i w jakiej kwocie 

zadanie zostało rozliczone w zeszłym roku.  

 

Radny Jacek Król zapytał o termin oddania do użytkowania tego zadania.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE, wyjaśniła, że maj 2025.  

 

Radny Jacek Król zapytał czy przewiduje się oddanie w terminie.  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE, wyjaśniła, że wszystkie roboty wskazuję, że zadania 

zostanie oddane w terminie, została ostatnia warstwa ścieralna, która jest mocno uzależniona 
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od warunków pogodowych, średnia dobowa temperatura musi być +5 stopni. Od tego zależy 

termin zakończenia i tylko ze względów technologicznych do końca marca, termin może uleć 

przesunięciu.  

 

Radny Jacek Król zapytał o poziom warstwy ścieralnej w cm i powierzchnię .  

 

Jagoda Zmarzł, kierownik wydziału IRE odpowiedziała, że całość inwestycji ma ok. 2 km ale 

300 metrów to obiekt mostowy.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z 

autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że członkowie komisji otrzymali 

materiał, otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddał pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ireneusz Wiśniewski 



projekt 

 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 8.  

Przyjęcie planu pracy komisji na 2025 r.  

 

Propozycje do planu pracy zgłosili: przewodniczący komisji Wojciech Jagieło, radny Jacek 

Król, radny Adam Oczoś, radny Wiesław Fąfara. 

 

Plan pracy Komisji Finansowo-Gospodarczej na rok 2025. 

 

STYCZEŃ 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Przyjęcie planu pracy komisji na rok 2025.  

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

LUTY 

1.Opiniowanie projektów uchwał. 

2.Analiza funkcjonowania Wodnego OKK-a za 2024 r. 

3.Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

MARZEC 

1. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 

2. Opiniowanie projektu uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

KWIECIEŃ 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Analiza funkcjonowania targowisk miejskich w gminie.  

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

MAJ 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

CZERWIEC 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Informacja dot. opłat za lokale mieszkalne i za lokalne użytkowe, analiza zadłużenia w 

mieszkaniach komunalnych na przestrzeni trzech lat.  

3. Funkcjonowanie parkingów w mieście i opłat za parkowanie.     

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 



projekt 

 

 

LIPIEC Przerwa wakacyjna. 

 

SIERPIEŃ 

1. Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych oraz ocena stanu 

zaawansowania inwestycji przewidzianych do realizacji w budżecie miasta. 

2. Przegląd wyników finansowych spółek z udziałem gminy. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2026 r. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

WRZESIEŃ 

1. Przegląd wyników finansowych i analiza funkcjonowania spółki Miejski Zakład  

Komunikacyjny Sp. z o.o. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

PAŹDZIERNIK 

1. Analiza funkcjonowania Związku Międzygminnego „Czysty Region”. 

2. Omówienie zmian w WPF wprowadzonych w 2025 roku 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

LISTOPAD 

1. Prognozy kształtowania się cen usług publicznych w roku 2025. 

2. Informacja o potencjalnych nowych terenach inwestycyjnych w mieście (na przyszłe lata). 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

GRUDZIEŃ 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2026. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy komisji na 2025 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

 

 

 

 

 

 



projekt 

 

 

 

Ad 9. 

Sprawy bieżące. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 24 lutego 2025 r. o godz. 16:00. 

 

Ad 10.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło podziękował za aktywne uczestnictwo w obradach 

i zakończył o godz. 16:46 tego samego dnia. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


